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UFAS-1 BUSINESS CAFL

As part of Sétif 1 University's Ferhat Abbas drive to open up to its socio-economic
environment, Business Café meetings will be held periodically in collaboration with major
economic leaders in their respective fields of activity.

This initiative will provide a unique opportunity to share innovative ideas, explore new
perspectives and strengthen fruitful links between the university and the socio-economic
sector.

Each Business Café meeting will be dedicated to a specific business sector.

The event is open to all partners, researchers, students and professionals interested in the

theme.

Dans le cadre du renforcement de l'ouverture de I’Université Ferhat Abbas Sétif 1 sur son
environnement socio-économique, des rencontres de Café d’affaires seront organisées
périodiquement en collaboration avec des acteurs économiques majeurs répartis selon leurs
domaines d’activité.

Cette initiative sera une opportunité unique de partager des idées novatrices, d'explorer
de nouvelles perspectives et de renforcer les liens fructueux entre l'université et le secteur
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socioéconomique.

Chaque rencontre café Affaires sera consacrée a un secteur d’activité. g \'; y
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L'évenement est ouvert a tous les partenaires, chercheurs, étudiants et professionnels

intéressés par la thématique. | __1\
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Registration.
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